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To: CRI] ERED BCBL) IEEE @gmail.com]
From: RPI ERE Eo Pel)

Sent: Fri 12/4/2020 11:38:15 AM

Subject: FW: Advies mbt Kamervragen over Corman-Drosten paper
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From: BERR JEE evn ni>

Sent: donderdag 3 december 2020 17:06

To:EE ER BE -HEEE le ivm nl

Subject: Advies mbt Kamervragen over Corman-Drosten paper

Importance: High

Ik heb de conceptantwoorden en [EEE suggesties (nogmaals bijgevoegd) even besproken met [EFLScn we

concluderen dat de beantwoording zo in orde is. [JEEEEJheeft veel contact gehad metJERESghicrover en is ervan

overtuigd dat ERELE dit ook vindt.

Dit betekent concreet dat we voo en om alleen een ander antwoord voor te stellen richting VWS voor antwoord

16/17, en wel de suggestie zoals hem heeft verwoord.

Voor jouw informatie:

Van Eurosurveillance hebben we bericht gekregen dat ze de klachten over dit paper volgens de gebruikelijke

procedure (COPE) zullen behandelen. Het gaat om 3 klachten:

1. Het artikel is wetenschappelijk-inhoudelijk onjuist. --> Eurosurveillance zal hier nogmaals naar kijken;
2. Het artikel is niet gepeer-reviewed --> dit is onjuist. Ze zullen antwoorden dat het via een versneld proces is

gepeer-reviewed (zoals momenteel veel tijdschriften doen);
3: Er is sprake van wetenschappelijk misconduct omdat twee auteurs ook in de Board of

Editors zitten --> er zal worden aangegeven dat hier geen sprake is van wetenschappelijk misconduct. Het is heel

gebruikelijk en niet verkeerd, omdat de Board of Edirotrs niet gaat over peer reviews en toelating etc.

Groeten

Verzonden: woensdag 2 december 2020 15:12

@rivm.nl>;
4 BE < @rivm.nl>;

Onderwerp: FW: Doorst: Kamervragen over Corman-Drosten paper

Urgentie: Hoog

Dag 5.1.2e

VWS heeft een voorzet gemaakt voor de beantwoording van Kamervragen die gaan over medewerkers van het

RIVM en over de reputatie van het RIVM.

Ik heb een paar suggesties gedaan voor aanvullingen. Aan jullie om te beoordelen of er nog ergens inhoudelijk
argumenten over de Corman-Drosten paper toegevoegd moeten worden. Zie daarvoor mijn opmerkingen in het

document.

Me:

[KET ©) heb ik afgesproken dat [ s12e I RFS hot uiteindelijke document aan hem

toestuurt.

Groet, EARL

Sent: Tuesday, 1 December 2020 21:28:04
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Subject: Kamervragen over Corman-Drosten paper

seste IEEE
Bijgevoegd kamervragen die zijn gesteld door Van Haga over de mogelijke terugtrekking van het Corman-Drosten paper.

Ik begrijp dat ii EE:steren al hebben overlegd hoe om te gaan met deze kwestie. Ik

verwacht dat VWS ook bij IDS zal aankloppen voor afstemming over de beantwoording van deze vragen. Aangezien deze

vragen gaan over medewerkers van het RIVM en de reputatie van het RIVM, moet de beantwoording van deze vragen

ook worden afgestemd met en via hem met BES Daar kan ik je bij helpen. Kun je mij daarom op

de hoogte houden van de ontwikkelingen in de beantwoording?

Groeten,

7EE
E: CRIT @rivm.nl

Aanwezig op:

Centrum Infectieziektebestrijding (Clb) | Dienst Vaccinvoorziening en Preventieprogramma's (DVP)

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM)
Antonie v. Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven

Verzonden: dinsdag 1 december 2020 14:02

Onderwerp: FW: Vragenformulier 01-12-2020

Zie de vragen over de mogelijke terugtrekking van de Corman-Drosten paper inzake de PCR-test

5.12e] 5.1.2e

§.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu / Bureau Directieraad

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

Aanwezig:

Sent: dinsdag 1 december 2020 13:50

Subject: Vragenformulier 01-12-2020

Attentie J

2020223327

(ingezonden 1 december 2020)
Vragen van het lid Wérsdoérfer (WWD) aan de staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het

wetgevingsoverleg Jeugd van 23 november 2020.

Attentie PDC19

2020223328

(ingezonden 1 december 2020)
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Vragen van het lid Van Haga (FvD) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de mogelijke

terugtrekking van de Corman-Drosten paper inzake de PCR-test


